
 

 

 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Hässleholms 
Hästsportförening 2015-12-02 

 
 

Närvarande: Eva Nyström, Johanna Eklund, Emma Graneskog, Kerstin Grip 

Ström, Malin Kullman, Annika Nilsson, Agneta Nilsson 

 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Eva Nyström. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes.  
 
§ 3 Val av justeringsman 

 Annika Nilsson valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Lästes igenom och godkändes.  
 
§ 5 Ridhusföreningen 

Vi har ännu inte fått någon hindervagn. Det har lagts nytt underlag i lilla ridhuset, vilket blev bra. 
Ridklubben vill ha fler tider i ridhuset. Hästsportförening släpper inte fler tider. Det är bra om tider 
som är lediga för fri ridning meddelas så att de medlemmar som vill rida kan göra det (t.ex. om 
träningarna startare senare).  
 
§ 6 Ekonomi 

Enligt plan.  
 
§ 7 Dressyrsektionen 

Knock-out finalen har varit. Laget blev femma.  
 
§ 8 Ungdomssektionen 
Ingen representant. Marie och Malin har pratat med ungdomarna kring idéer när de var ute och åt.  
 
§ 9 Hoppsektionen 
Tre nya medlemmar.  
 
§ 10 Inkommande och utgående post 

 
§ 11 Föreningens framtid 

Nytt medlemsbrev har skickats ut. Emma meddelar Kerstin vilka som ska vandringspriserna. 
Kerstin ser till att priserna blir graverade.  
 
§ 12 Träningar 

Inköp av julklapp till tränarna.  
 
§ 13 Tävlingar 

Vi undersöker andra möjligheter att köpa in mössor till funktionärerna.  
 



 

 

§ 14 Övrigt 

Diskussion kring saker som står i vägen i förrådet. 
Förslag på skrivelser till kommunen kring saker som behövs på anläggningen till exempel 
belysning, vaktmästare och ny parkering. Eva och Agneta funderar vidare på innehållet och skriver 
ihop något. Styrelsen går ut och äter den 15/1 2016.  
 
§ 15 Nästa möte 

Nästa möte den 27/1-16 kl.19.00.  
 
§ 16 Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Eklund, sekr.                        Eva Nyström, ordf. 
 
 
 
Annika Nilsson, justeringsman 


